

## Verlag DVO Twente 5 juli 2021 - openbaar

Datum	5 juli 2021
Tijdstip	9.00 – 12.00 uur (DVO en AB-VRT)
Voorzitter	O. van Veldhuizen
Locatie	Raadszaal Stadhuis Almelo
Secretaris	H. Meuleman
Aanwezig	A. Gerritsen, S. Schelberg, J. Joosten, A. Raven, E. Nauta, R. Welten, P. Welman, C. Kroon, W. Haverkamp, H. Broekhuizen, D. Tigchelaar, A. Hofland, J. Pierik, O. van Veldhuizen, G. Brouwer, H. Meuleman, C. Siemerink, S. Wevers, J. Eshuis, S. Kuks, K. Baalman, M. de Roos, J a/d Stegge, S. Huis in 't Veld
Afwezig	B. Lutje Wagelaar, M. Vinkesteyn.

NR	Onderwerp	Actiepunten
A	<p><b>Opening</b></p> <p><u>Dhr. Van Veldhuizen</u> benoemt dat dhr. Plantinga (TC Tubantia) een dag met hem meeloopt.</p>	
B	<p><b>Mededelingen</b></p> <p><u>Mevr. Baalman</u> geeft aan dat alle burgemeesters een brief van de minister hebben ontvangen over de beperkte inzet van politiecapaciteit rondom evenementen in tweede helft van dit jaar. Dit jaar kunnen de aanvragen nog wel gehonoreerd worden maar mocht er nog meer bijkomen dan graag afstemmen via de lokale driehoeken omdat niet bekend is of de politie hier nog aan kan voldoen.</p> <p><u>Dhr. Hofland</u> geeft aan dat we nu geen zicht hebben op de huidige situatie rondom politiecapaciteit. Vorig jaar zouden stuwmeren ten aanzien van verlof grotendeels weggewerkt zijn en daarom begrijpt hij niet waar er nu alleen maar signalen komen van belemmeringen in de capaciteit.</p> <p><u>Mevr. Baalman</u> geeft daarop aan dat politiemensen ook op vakantie moeten en hun verlof nog bewaard hebben tot nu alles weer open is. Mevr. Baalman zorgt voor een overzicht van de huidige situatie en zal dit delen met de DVO-leden.</p> <p><u>Mevr. Brouwer</u> geeft aan dat zij vandaag mevr. Vinkesteyn waarneemt.</p> <p><u>Dhr. Welman</u> benoemt dat anti-discriminatie-voorziening Vizier alle 14 Twentse colleges verzoekt om een verhoging van de financiering. Dhr. Welman heeft hierover contact met IJsselland. In het DB is aangegeven dat men dit niet regionaal wenst op te pakken maar een lokale aangelegenheid wil laten zijn. De DVO-leden zijn het hiermee eens.</p> <p><u>Mevr. Raven</u> geeft aan eind dit jaar met pensioen te gaan en dat haar portefeuille Personen met verward gedrag ter overname vrij komt. Daarnaast benoemt ze dat de Wet verplichte GGZ in de totale breedte wordt geëvalueerd. Waar vanuit de Bestuurscommissie Publieke Gezondheid behoefte was aan een evaluatie van het</p>	<p>Mevr. Baalman: een overzicht met de huidige situatie tav. politiecapaciteit zal gedeeld worden met de DVO-leden.</p>

NR	Onderwerp	Actiepunten
	<p>meldpunt Personen met Verward gedrag (verplichte evaluatie) zal deze op verzoek van het DVO verbreed worden met de crisismaatregel. IJsselland is ook bezig met de evaluatie en de uitkomsten zullen met elkaar gedeeld worden in het Brinkgrevenoverleg. Dit is een verplicht overleg (vier keer per jaar) waar alle partijen die bemoeienis hebben met de WvGGZ bijeen komen.</p> <p><u>Dhr. Van Veldhuizen</u> dankt mevr. Raven voor haar betrokkenheid en inzet op dit thema en stelt voor dat dhr. Broekhuizen deze portefeuille zal overnemen. Het DVO stemt hiermee in.</p>	
C	<p><b>Verslagen:</b> Het concept verslag DVO 22 april 2021 wordt zonder wijzingen vastgesteld.</p> <p><u>Mevr. Brouwer</u> geeft aan dat er nog wat actiepunten openstonden vanuit mevr. Vinkesteyn. Ze heeft gesproken over de evaluatie van de brede effecten van ondermijning en fenomeenaanpak. Deze evaluatie is nog niet gereed. Er is wel een bijeenkomst geweest van bestuurlijk gidsen. Hier komt ze later op terug. Ze spreekt haar trots uit voor de opsporing en het doorgronden van de chatberichten. Dit zijn mooie zaken maar het zegt wel iets over de opsporingscapaciteit.</p>	<p>Evaluatie fenomeenaanpak ondermijning komt volgend DVO terug.</p>
E1	<p><b>Ter bespreking</b></p> <p><u>Dhr. Pierik</u> benoemt dat Jeugd en criminaliteit een geprioriteerd thema is uit de veiligheidsagenda 2020-2022. Er is een programma opgesteld met een 7-tal projecten en hij vraagt in hoeverre deze door de bestuurders als volledig worden ervaren. Het betreft een concept-versie en aanvullingen en opmerkingen zijn welkom.</p> <p>Het programma wordt gepresenteerd waardoor de DVO-leden kennis kunnen nemen van de projecten. Het project wordt naast veiligheid ook gedeeld met de stuurgroep Zorg Veiligheid en Straf en de Bestuurscommissies OZJT en Publieke Gezondheid.</p> <p>Opmerkingen/vragen:</p> <p><u>Mevr. Nauta</u> vindt het een helder verhaal. Informatiedeling is lastig. Dat is bekend. Gaat het nu om de traditionele hobbels of zijn er andere bij gekomen?</p> <p><u>Dhr. Pierik</u> geeft aan dat het thema breed speelt en dat er zeker hobbels zijn. Ook vanuit andere programma's en projecten zijn we daar mee bezig.</p> <p>Sylvia geeft aan dat waar we nu tegenaan lopen is dat we signalen zien, en we zien pas echt of er iets aan de hand is als we informatie delen</p> <p><u>Dhr. Hofland</u> plaatst twee kanttekeningen. 1. Brengt de transformatie OZJT niet te veel bureaucratie met zich mee? 2. Wordt er wel genoeg gebruik gemaakt van de dashboards? Is dit een taak van de VR?</p> <p><u>Mevr. Raven</u> vraagt zich af of de capaciteit hiervoor "zomaar" uit de bestaande middelen kan komen. Dan zat daar toch te veel ruimte? Ze snapt enkele punten niet: waarom willen we dat allemaal weten? Belangrijk dat er afstemming met OZJT en VTT is. Gaat deels over dezelfde onderwerpen en overleggen.</p> <p><u>Dhr. Van Veldhuizen</u> benadrukt dat we kritisch moeten zijn ten aanzien van het waarom van dit programma.</p>	

NR	Onderwerp	Actiepunten
	<p><u>Dhr. Welten</u> vraagt ook alertheid voor bureaucratie. Veel zaken zijn bovenlokaal dus goed dat het in samenwerking gebeurt en dat we gezamenlijk bepaalde zaken doen.</p> <p><u>Dhr. Gerritsen</u> vindt het van belang dat de goede items opgepakt worden. Het probleem van de goede verbinding tussen zorg en veiligheid speelt intern in zijn gemeente ook. Te maken met verschillende bestuurlijke portefeuillehouders. Hij is onder de indruk van het plan en wil er graag mee verder.</p> <p><u>Mevr. Dinsbach</u> sluit zich aan bij dhr. Gerritsen. Ten aanzien van informatiedeling is het inderdaad de vraag of het een oud of nieuw probleem is. Het lijkt wel of we achteruit gaan in plaats van vooruit. Er zou ook nog verbinding tussen zorg en veiligheid gemaakt kunnen worden met de (nieuwe) GR Gezondheid.</p> <p><u>Dhr. Welman</u> geeft aan dat de genoemde punten aansluiten op de problemen in zijn gemeente.</p> <p><u>Mevr. Kroon</u> vindt het een goed rapport. Ze kent en herkent de thema's. Het zijn niet alleen punten voor gemeenten maar bijvoorbeeld ook voor politie en zorginstellingen.</p> <p><u>Dhr. Van Veldhuizen</u> geeft aan dat het punt met betrekking tot de problemen AVG een echt urgent probleem is. We moeten dat snel helder hebben en echt agenderen. Verder kaart hij aan dat bijvoorbeeld Twentse jongeren naar Enschede komen om daar problemen te maken. Vraagt dus wel degelijk een Twents beeld en overzicht.</p> <p><u>Dhr. Pierik</u> concludeert dat:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• We de juiste thema's te pakken hebben;</li> <li>• We op de financiën en bureaucratie letten;</li> <li>• We in 2022/2023 een evaluatie doen;</li> <li>• Informatiedeling is echt een punt;</li> <li>• Het is werk van de lange adem dus niet te snel mee stoppen;</li> <li>• We goed de samenwerking met andere programma's oppakken.</li> </ul>	
E2	<p><u>Dhr. Welman</u> benoemt dat de komende twee jaren de gemeenten aansluiten bij Meld Misdaad Anoniem. Hij heeft hier hoge verwachtingen van. De signalen van misdaad kunnen veelzijdig van aard zijn. Niet alleen in het veiligheidsdomein thuishoren maar wellicht ook in andere domeinen, denk hierbij aan de aanpak van zorgfraude of vergunningen.</p> <p><u>Dhr. Pierik</u> geeft aan de gemeente Borne ook aansluit. Alle Twentse gemeenten sluiten aan.</p>	
E3	<p>Dhrn. Schelberg en Welten zijn beiden bestuurlijk aanspreekpunt in het thema boa's.</p> <p><u>Dhr. Schelberg</u> benoemt dat er een inventarisatie heeft plaatsgevonden bij alle Twentse gemeenten. Daaruit is gekomen dat de wijze van inzet een aangelegenheid van de driehoeken blijft en met lokale autonomie. Wel wordt een nadere samenwerking verkent op het gebied van opleidingen en uitrusting.</p>	
F	<p><b>Rondvraag en sluiting</b> - Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.</p>	

# PLATFORM IVZ

SAMEN STERK VOOR EEN VEILIG TWENTE